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Utvalg: Ungdomsrådet 
Møtested: Ørland rådhus (Bjugn), Kopparen 
Dato: 09.11.2020 
Tid: 16:00 - 17:30 

 
Faste medlemmer som møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Ulrik Grøntvedt Leder FOSVID 
Ann Elisabeth Valaas Solbue Medlem SP 
Hannah Marcelie Nilsen Medlem BOTUNG 
Tina Sjøli Rasmussen Medlem BOTUNG 
Bård Edin Eikset Magnussen Medlem BOTUNG 
Tonje Marie Johansen Medlem ORUS 
Johannes Rønning Medlem ØRLMUS 
Martin Solli Medlem IDR 

 
Faste medlemmer som ikke møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Signe Tettli Sylten MEDL AP 
Mikkel Slotterøy Undertun NESTL BOTUNG 
Martin Grande MEDL FOSVID 
Tor-Håkon Amundsen MEDL FOSVID 
Isabell Storvik MEDL FOSVID 
Hanne Glørstad MEDL ORUS 
Mari Sofie Skjærseth MEDL ORUS 
Rikke Monstad Lund MEDL ORUS 
Ida Hafstad MEDL H 
Sara Ulset MEDL ORLKUL 

 
Varamedlemmer som møtte: 
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Saksnr Innhold Lukket 

PS 20/9 Prisbok Ørland kommune 2021  

PS 20/10 Budsjett 2021 og økonomiplan 2021 - 2024 Ørland 
kommune 

 

 
 
Orientering:  

 Ungdommens fylkesting (UFT) 20. – 22.11.20 ble avlyst på grunn av den uavklarte 
koronasituasjonen og nye nasjonale føringer for smittevern.  
 

 Status Covid-19, skole og fritid 
o Ungdommene føler at det blir tatt mindre hensyn til smitteverntiltakene i dag, håper det 

bedrer seg nå når de nasjonale føringene har blitt strengere – trenger påminnelser.  
o Sitter tett i klasserom (kohort) – derfor lett å glemme 1-meters avstand på andre arenaer.  
o Det er viktig at en selv er bevist og tar hensyn til smittevernstiltak. 
o Tar opp smitteverntiltak i elevrådet som tar det videre til klassen.  
o Kommunen har en smittevernlege som kan komme og informere og veilede vedr. 

smitteverntiltak.  
o Må være forberedt på strengere tiltak – være i beredskap om vi havner i rød sone – tas opp 

på skolen.  
o Må også være forberedt på nettundervisning – bli vant over tid. Må lære hvordan en skal 

håndtere en slik situasjon. Ble en veldig brå overgang med nettundervisning ved første 
utbrudd, mange gikk ned i karakterer. Må trenes opp på nettundervisning og selvdisiplin på 
tidsbruk - det er en ny arbeidsmåte for både lærere og elever.  

o Lettere og holde smitteverntiltakene også når vi vet konsekvensene.  
o Bekymret stemning, vet ikke hvor lenge dette varer, det er ikke det samme som før, mindre 

omgang med andre.  
o Ved nye smitteutbrudd - pressemeldinger på kommunens hjemmeside  
o For tiden er det lite forutsigbarhet, deppa stemning, føles uekte og tungt.  
o Liten smitte i Ørland kommune, men vi er bare en «båt» unna – viktig å forebygge nye 

smitteutbrudd.  
o Begrense nærkontakter.  
o Smittevernreglene er ikke gode å forstå - Hold moralen oppe, passe på seg selv og andre. Ta 

forhåndsregler og hold ut. Ungdommene er stort sett flinke. 
 

 KS- arrangerer et utviklingsprogram som skal gå over tid – hvordan skape gode oppvekstsvilkår.  
o Digital samling nå på torsdag.  
o Leder fra ungdomsrådet deltar.  
o Neste samling i mars.  

 
 Budsjett.  
 Mindre penger til drift av skole og barnehage i 2021 
 Mindre rammer 2021 enn 2020 for både barnehage og skole selv om antall barn øker.  
 Veldig stramt budsjett - kommunen kan måtte redusere inntil 10 stillinger innen oppvekst.   
 Begge kommuner har foretatt store investeringer før kommunesammenslåingen – dette skal 

betales – sitter igjen med mange fine bygg og gode tilbud. 
 Skal vi opprettholde antall barnehager og skoler fra 2022 – kan det ikke bli ytterlige 

nedskjæringer 
 Ikke alle skoler har like godt datautstyr – intensjonen er å få bedret utstyrsparken.   
 Digitale lisenser for digital undervisning. 



 Ungdomsrådet ønsker kommunens satsningsområde - unngå nedskjæringer for oppvekst (skole 
og barnehage) må ivareta dagens framtid. 

 To svømmehaller – har vi bruk for det? Det koster om elever skal forflytte seg også. Eldre 
benytter også lokal svømmehall.  

 Ungdomsklubben blir ikke berørt i neste års budsjett – tanken er å drifte både i Bjugn og på 
Brekstad, positivt. 

 Kjør for livet - kan ikke sponses videre  
 Om det blir eiendomsskatt - skal den gå til drift av kommunen.  
 Tilflyttingen har ikke vært så stor som forventet. – det er befolkningsvekst, men trenger flere 

tilflyttere. 
 Viktig å framsnakke egen kommune – positivt omdømme. Vi har mange flotte tilbud i forhold til 

innbyggertallet.  
 Vi har mange kirker og fotballbaner. 
 Hvordan gjøres arbeidsplassene kjent og hvordan skal «begge» i en familie få arbeid – viktig for 

å unngå at de bosetter seg utenfor kommunen og pendler - men flytter hit.   
 Det er behov for kartlegging - hva må legges til rette for å få befolkningsvekst og skatteinngang.  
 For lite lærlingeplasser – må ut av kommunen for å få tilbud.  
 Økende Marked i blå sektor.  
 Forsvaret og offentlig sektor er store arbeidsplasser.  
 Det skaper flere arbeidsplasser om vi får flere tilflyttere.   

 
 Hva er viktig for at ungdommene ønsker å flytte tilbake til Ørland kommune for å etablere 

familie? De fleste ungdommer har mest behov for å reise ut av kommune for videre skolegang 
og tilegne seg erfaringer - for å flytte tilbake er gode tilbud av tjenester avgjørende. 
 

 

PS 20/9 Prisbok Ørland kommune 2021 

Saksprotokoll i Ungdomsrådet - 09.11.2020  
 
Behandling: 
Ungdomsrådet tar kommunedirektørens innstilling til orientering.  
 
Votering  
Enstemmig vedtatt med 8 stemmer. 
 
Vedtak: 
Ungdomsrådet tar kommunedirektørens innstilling til orientering.  
 
 

PS 20/10 Budsjett 2021 og økonomiplan 2021 - 2024 Ørland kommune 

Saksprotokoll i Ungdomsrådet - 09.11.2020  
 
Behandling: 
Ungdomsrådet tar kommunedirektørens innstilling til orientering.  
 
Votering  
Enstemmig vedtatt med 8 stemmer. 
 
Vedtak: 
Ungdomsrådet tar kommunedirektørens innstilling til orientering. 


